
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 04.03.2020 

                           (hos Ole) 
 

Tilstede: Villy, Ole, Niels, Karsten Boldt og Sussi. 
 
 

 
1. Velkomst ved Villy. 
 
2. Orientering/siden sidst. 
Postkasserne er blevet flyttet længere hen ad vejen, prøver på den måde, at undgå, 
at de bliver ødelagte igen. Vi håber, at de unge mennesker som sprang dem i 
stykker lader dem være nu. 
En snak om vejene. Dejligt at vejene blev renoveret i efteråret, de har klaret den 
meget regn uden for store skader. 
Hjertestarteren har fået nye batterier og elektroder, de skal skiftes hvert 5. år. 
Heldigvis har vi ikke haft brug for den. 
Der er efter ønske fra flere grundejere kommet NABOhjælp skilte op i begge ender 
af bebyggelsen og der er oprettet en gruppe, hvor mange allerede har meldt sig til. 
Håber det giver tryghed for grundejerne. 
 
3. Regnskab 2019. 
Ole gennemgik regnskabet, et lille underskud på 1759,42 kr. ift. til budgettet. 
Regnskabet godkendt. 
 
4. Oplæg til budget 2020. 
Ole fremlagde budget for 2020, heri var en nedsættelse af kontingent fra 550 kr. til 
350 kr. pr. år. Da vi i øjeblikket har et indestående på 136.728,63 kr. synes vi at en 
nedsættelse vil være på sin plads.  
 
5. Generalforsamling. 
Vi besluttede at fastsætte datoen til GF næste år til den 17. april 2021. 
Indkaldelse til dette års GF udsendes sidst i marts. 
(Niels laver stemmesedler)   
Niels bliver foreslået som dirigent. 
Sussi som sekretær. 
Karsten og Ole er på valg. Begge vil gerne fortsætte. 
Ole kontakter Anna Lage, for at høre om hun genopstiller som revisor. 
Niels undersøger, hvor vi afholder dette års møde. 



 
6. Fastsættelse af dato til næste arbejdsdag? 
 Næste arbejdsdag fastsættes til lørdag den 5. september. 
Arbejdsopgave, oprensning af grøft og rør ved Rørbækvej. 
 
8. Næste bestyrelsesmøde? 
Næste bestyrelsesmøde er fastsat til tirsdag den 11. august kl. 19, hos Villy. 
 
9. Evt. 
Intet under dette emne. 


